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Gyermek  kategóriában  tarolt  a  még  
csak 11 éves Szuhai rodrigo. A győ-

zelmet Qualinával szerezte meg, a harma-
dik  helyezést  Clintapointtal,  az  ötödiket  
pedig  Chacco  Boy-jal.  Második  helyen  
végzett Kormos jános tanítványa, Magyar 
Balázs  Balerina  nyergében,  aki  a  bronz-
éremért  való  összevetésben  végül  negye-
dik  lett  másik  lovával,  Cassius  Maximus  
P.H.-val.  Hatodik  lett  a  leggyorsabb négy 
hibapontos  versenyző,  Tavasi  Eszter  
Audrey Pins nevű kancájával. Az u25 GP 
első  helye  csupán  két  századmásodper-
cen múlt. A Future Stars u25-ös kategóriá-
jának győztese, Alasztics Aliz Bábolnán is 
győzött:  Pirik  zsolt  tanítványa  Concordia  
HB-vel előzte meg Hollé Sárát, aki Django 
nyergében  lovagolt.  Harmadikként  Ko-
vács roland végzett Sir Winston C-vel. Az 
amatőröknél az első és második helyezés 

is  ugyanazon  lovasé  lett,  Gráf  Miklós  
liberty  és  rafael  nyergében  örülhetett  a  
sikernek.  A  harmadik  helyezett,  egy  haj-
szállal lemaradva a második helyről nagy 
Evelin  lett  Montague-val.  rekordlétszámú  
nevezés  érkezett  a  Bábolnai  Grand  Prix-
re, a verseny 2013-as fennállása óta nem 
indultak még ennyien, negyvenkilenc lovas 
startolt a 150 cm-re kiírt vasárnapi döntő-
ben. A nem könnyű pályán mindössze egy 
hibátlan született, a némethy Bertalan Ala-
pítvány  20  éves  utánpótlás  válogatott  lo-
vasa, jármy Vince és a jármy család által 
tenyésztett  jB  Koronaőr  parádés  lovaglá-
sával. Egy verőhibával lett  második ifj.  Tóth  
lászló rádiháza Echóval,  a tavalyi  győz-
tes, ifj. Szabó Gábor xixo lord Classic-kal 
a  bronzot  szerezte  meg,  és  a  negyedik  
helyezett is elsőosztályú lovas lett, Horváth 
Balázs PM Chaccerával. 

A GP győztesét, jármy Vincét kérdeztük a 
verseny után.
Rekordszámú  résztvevővel  zajlott  
a  Bábolnai  Grand  Prix,  ráadásul  
nemzetközi  mezőnnyel.  Vélemé-
nyed szerint minek köszönheted a 
győzelmed?
Mindenekelőtt a lónak köszönhető ez a si-
ker, hiszen ekkora feladatnál már elenged-
hetetlen a ló nyújtotta segítség, és az, hogy 
jól akarjon teljesíteni – pont ez utóbbit le-
het érezni a lovamon is. A csonka szezon 

ellenére  tökéletesen  testhezálló  feladat  
volt  nekünk ez a nagydíj,  Koronaőrrel az 
első fordulón is az összevetésbe jutottunk, 
ami a második 150-es pályája volt. Az új-
raindulás óta jó formában lévő párost  al-
kotunk, nagyon örömteli, amikor a verseny 
végén  nagydíj-győzelemmel  indulhatunk  
haza.  Hogy  végül  összevetés  nélkül  tud-
tunk nyerni,  az annak a bizonyos szeren-
csének a dolga volt,  ami elengedhetetlen 
a sikerekhez,  viszont  munka nélkül  a  sze-
rencse sem áll csak úgy mellénk.

Hogyan  értékeled  a  teljesítmé-
nyed, milyen volt  a verseny és az 
ellenfelek?  A  pálya  melyik  része  
volt számodra a legnehezebb?
Az  elégedettség  és  a  siker  okozta  öröm  
mellett  reálisan elemeztem az eredményt,  
és vontam le a tanulságokat. A további si-
kerekhez a legapróbb hibákat is ki kell ja-
vítani és a jövőben azokat elkerülni. A pá-
lya  nehézsége  szerintem  mezőnyhöz  illő  
volt, mert sok jó páros állt starthoz ebben 
az amúgy rekordlétszámú mezőnyben.  A 

pálya harmadik harmadában volt nagyon 
sok  hiba,  igencsak  megkövetelte  a  lovak  
képességét  és  jó  fizikumát.  A  kettesug-
rásnál  azt  gondolom,  hogy  volt  egy  kis  
szerencsém, de ennek ellenére a hármas-
ugrás önmagában volt a legnehezebb fel-
adat ezen a pályán.
Mik  a  terveid  az  idei  csonka  sze-
zonra?
A GP-sorozat harmadik fordulója a követ-
kező  versenyem,  szeretnék  jól  szerepelni  
ott is. Aztán a háromcsillagos nemzetközi 
verseny jön, mint következő nagy megmé-
rettetés és a szezon egyik legnagyobb ver-
senye. Ha a formaidőzítés működik, a fel-
nőtt  ob-n  esélyes  lehetek  a  dobogóra.  
Ezek fogják alkotni a kinti  szezonunk leg-
fontosabb versenyeit. Mindemellett a jövő 
reménységeinek is meg kell adni az esélyt 
a  bizonyításra,  a  tervek  szerint  két  négy-
évesünk is megkezdi majd a versenyzést.

Somogyvári Anett

Jármy Vince és Koronaőr sikere a korona után
Kiskunhalas  után  Bábolnán folytatódott  az  idei  Grand Prix  versenysoro-
zat.  A  fiatal  lovak,  gyermek,  amatőr,  u25 és  150 cm-es  kategóriákban 
kiírt, másfélmillió forint összdíjazású Grand Prix most is népszerű volt hazai 
és nemzetközi körökben is, hiszen a teljes magyar élmezőny mellett szlo-
vák díjugratók is szép számmal érkeztek.

■ 1. rekordlétszám ❙ 2. Az u25 kategória 
győztese, Alasztics Aliz ❙ 3–4. A 150 cm-es 
pályát egyedüli hibátlanként teljesítő jármy Vince 
a jármy család által tenyésztett jB Koronaőrrel 
❙ 5. Gyermek kategóriában tarolt Szuhai rodrigo 
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